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Q151: How many user licenses (user is defined as staff member/soldier logged in and using the system) 
will be required to meet TacC2IS/TCM operational requirements? For example: Battalion and above 
(static domain) 1500 licenses , Mobile domain (vehicles) 5000 licenses:  Dismounted domain: 10000 
licenses.

Response

- Dismounted Domain : up to 4000 user licenses, but this number still needs to be further 
clarified. 

- Mounted: up to 3000 licenses will be required for use within armored vehicle platforms (i.e. 
installed on ruggedized display terminals mounted within vehicle, including some installed on 
ruggedized laptops to be used in the back of an armoured vehicle or outside of the vehicle 
within a shelter/tent). 

- Static/HQ: up to 2500 licenses used within a more “static” HQ environment for use by 
commanders and staff officers, typically on a laptop computer. Some licences, approximately 
1000 of the 2500, will also be installed on computers within a classroom environment for 
training purposes (unclassified). 

Q151: Combien de licences pour utilisateur (un utilisateur est défini comme étant un membre du 
personnel/soldat connecté et utilisant le système) seront nécessaires pour répondre aux exigences 
opérationnelles de MCT/SIC2 tactique? Par exemple : Bataillon et supérieur (domaine statique) 
1 500 licences, domaine mobile (véhicules) 5 000 licences, domaine démonté 10 000 licences. 

Réponse:

- Domaine Démonté : jusqu'à 4000 licences, mais ce nombre reste à être précisé. 
- Monté dans des véhicules: jusqu'à 3 000 licences seront nécessaires dans des plates-formes de 

véhicules blindés (c'est-à-dire installées sur des terminaux robustes montés dans un véhicule; y 
compris certains qui seront installés sur des ordinateurs portables robustes utilisés à l'arrière 
d'un véhicule blindé ou à l'extérieur du véhicule dans un abri/tente). 

- Statique/QG : jusqu'à 2 500 licences utilisées dans un environnement de QG plus « statique » à 
l'usage des commandants et des officiers d'état-major, généralement sur un ordinateur 
portable. Certaines licences, environ 1 000 des 2 500 licences, seront également installées sur 
des ordinateurs dans un environnement de classe à des fins de formation (non-classifiées). 


